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WE THANK GOD FOR ST RAYMOND’S FEAST WEEK 2021

May Jesus bless you and your families. 
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هيدة بربارة 
ّ

 كانون الأول   ٤ -ألش

Bishop’s Corner—Year of St Joseph—Sunday of the Visitation to Elizabeth 
Dear brothers and sisters, 
We read on this Sunday the Gospel of the Visitation. At the word of the Angel that her cousin 
was pregnant, Mary sets out to help her before the birth of John the Baptist. She understands 
that the word of the Angel is not only to inform her, but to call her to help, therefore to love her 
cousin concretely. So, without any delay she leaves. Mary’s heart is in the joy of service.  
When she sees Mary, Elizabeth’s soul and face are filled with joy, and the child leaped in her 
womb. The very words of Mary's cousin will be passed down through the ages: “Blessed are 
you among women, and blessed is the fruit of your womb” (Lk 1:42). The Visitation is such a 
joyful event that it is part of our Joyful Mysteries of the Holy Rosary.  
This is a real mystery! An explosion of deep joy for Mary who has has just become a mother, 
through the grace and action of the Holy Spirit! It is a deep, intimate joy that is not revealed to 
the outside. Yet the mountains of Judea were filled with joy. Mary will not derive glory from it, 
but she will glorify the Lord, the Almighty, in her Magnificat. Such is the humility of Mary's 
heart! 
This encounter between Mary and Elizabeth is joyful, yet marked with simplicity, humility, 
even discretion. 
Friends, joy is inseparable from faith. "And why has this happened to me, that the mother of 
my Lord comes to me?" (Lk 1:43). The joy of God and of Mary has spread throughout the 
world. If we open ourselves by faith to the constant action of God in our life, and become pil-
grims with the Child Jesus, and with Mary who believed, and if we hold on to the strong and 
loving hand of Saint Joseph, we also become vessels of this joy in our world. As Christians, we 
should always carry within us the two dimensions of the faith: union with God and service to 
others. One remains incomplete without the other. The world will know we are Christians by 
our joy, by our love and by our service.On this Sunday, let us ask ourselves: do we really know 
how to welcome the Lord who makes himself present in our lives? Do we live our faith with 
joy? Do we spread this joy wherever we go, as Mary did? And when we are in the presence of 
the Lord, do we rejoice and praise, in the example of Elizabeth? 
I wish you a Blessed Sunday!              + Antoine-Charbel Tarabay 
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PARISH NOTICE BOARD 

May God Bless you 

 

Advertise Your Business Here 

Call 9643 0345  

for more Information 

 

Advertise Your Business Here 

Call 9643 0345  

for more Information 

 

Advertise Your Business Here 

Call 9643 0345  

for more Information 

 

Services of the week 
 

5:30pm 
 Rosary, 6:00pm Mass   

Thursday 2  December:  5:30pm  Rosary, 6:00pm 
Mass followed by adoration  
 
 

 

Sunday 5  December - Birth of John the Baptist: 
8:00am Arabic Mass  
 

Confessions: will be held Half an hour before and 
during Masses. 

مساءً  مسبحة  
مساءً  قدّاس   ٠٠٦٦ العذراء  و 

 مساءً  قدّاس   ٠٠٦٦ مساءً  مسبحة العذراء  و    ٠٠:٦ كانون الأول٠    ٤ ألسبت   

 

  With Your Support, We Will Build Our New Parish  
 

 
 

st.raymonds 

For Final 

Rites at 

home or in 

hospital 

please call  

Fr Sam on 

0417171737 

 

Cleaning the 
House of God 

 

https://www.google.com.au/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwi6jo6h4bvOAhWDFpQKHc0eBC4QjRwIBw&url=https%3A%2F%2Fwww.pinterest.com%2Faslepire16%2Fits-like-chicken-noodle-soup-anointing-of-the-sick%2F&bvm=bv.129422649,d.dG
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 الإنجيل
 

 أحد زيارة العذراء لأليصابات  

يا اخوتي،  مِنْ بوُلُس، رَسُولِ الـمَسِيحِ يَسُوعَ بِشَِـيـةـَِ  
يسِيَن الَّذِينَ هُم في أفََسُـسَ ااُمَُـاـَ فِي في  الله، إِلى القِدِ 
ـمَـُ  لـَوُـم االسَّـنَُ مِـنَ اِلله أبَـِيـاـَ   ْْ الـمَسِيح يَسُوع: ألَا ـِ
ــبَــ رََ  اُلله أبَــُو ربَ ــِاَــ  يَسُــوعَ  االـََّّ ِ  يَسُــوعَ الـــمَــسِــيــحَ اللهَـ
ـــ  بــِـوُـــ ِ  بَــــَََّ ـــ   رُاِ ـــيَّـــ   في  ـــمَـــسِـــيـــح، الَّـــذُ َ رََ ـــاَ الـ
السَّمَ اَاتِ في الـمَسِيح؛ فإِنَّهُ اخْتَ رَنََ فيـهِ  َــبْـَ  إِنْشَـ فِي 
ََ فـيـاـَ ؛  يسِـين، ي بَـيْـ َْ لََ، لاَِوُونَ في َ ضْـََّاللهـِهِ  ـِدِ  ال
ََنََ لـ ـبـُـاـُـوَّيِ بـِيـَسُـوعَ الــمَـسِـيـح،  اَ دْ سَبَقَ بِحََبَّتِهِ فَحَـدَّ
ـمَـتـِهِ  ْْ َِ رضَِى مَشِيةَتِهِ، لِمَدْحِ مََْدِ نـِ امِنْ أَجِْ هِ، بَِِسَ
ـاـَ  في الــحَـبـِيـَ؛ افـيـهِ لـَاـَ  الـِ ـدَافُي  ـَ  بَـ ـَيـْ َْـمَ َِ ـ الَّتي أنَْـ
ـمَـتـِهِ، الّـَتي  ْْ َِ نَِـنَ نـِ بِدَمِهِ، أَُ مَغِْ ََّيُ الـََّّيَّت، بَِِسَـ
اَ  في ُ  ِ  ِ وْمَ   اَفَــهْـم؛ ا ـَدْ بَـََّّفَــاـَ  سِـََّّ  أفََ ضَهَ  بََ يـْ
َْــ ـَـهُ في  َُ الّـَـذُ سَــبـَـقَ فـَـَ ــ َِ رضَِــ  مَشِــيــةـَـتـِـهِ، بَِِسَــ
َُْ،مِـاـَ ، فَــيـَْ ـمَـَ  في  َْ مِـْ فِي ا الـمَسِيح، لـِيـُحَـقِ ـقَ اللهـَدْبـِ
ـــ  في  ـــدَ رأَْ   اَاِ ـــد  ُ ـــ َّ َ ـــ في، مَ ـــحِ َ ْ ـــسِـــي ـــمَ الـ
ــ رَنََ  ــ  اخْــتَ َُرَْ؛ افــيــهِ أيَْض  ــمــ اَاتِ امَــ  بَــ ــى ا السَّ
َِ، هُــوَ  َِ َ ْ ــدِ ََنََ بَِِسَــ اَْ   لــَهُ، ا ــَدْ سَــبَــقَ فــَحَــدَّ مِــ
ـ   ْْمَُ  ُ  َّ َ  في  بِقَضَ فِي مَشِيةَتِهِ، لاَِوُونَ مَدْ   الَّذُ يَـ
َْـْ ـاـَ  في الــمَـسِـيـحِ  َِ، حَْـنُ الّـَذِيـنَ سَـبـَـقْـاـَ   فـَ ـ لِمَْ ـدِ
ــتُــم َ ــِ ــمَــَ   ْْ ــ ََِ ــدَ أَنْ  ْْ ــ ، بَـــ ــتُــم أيَْض  رجَــ فَي نََ؛ افــيــهِ أنَْـ
تُم، خُتِمْتـُمْ ِ لـَّحاحِ  يَ  خَنصِوُم، اآمَاـْ ، أَُ إِنِْْ الـحَقِ 
ـبـِهِ  ْْ اَْثاَِ ، لِِ دَافِي َ  القُدُِ  الـمَوبُوَِ بِهِ، اهُوَ بَُّبوُنُ مِ

.َِ  الَّذُ ا ـْتـَاَ َ، الِمَدْحِ مََْدِ
 

 ١١ - ١:  ١أف 

 

 ساعة سجود٠

 

 مساءَ.   ٧ كلّ يوم خميس الساعة  
عدد الأشخاص ما زال محدوداً لا ضرورة 

 “.والتّسجيل على الباب إلزامي”للحجز 

  Address: 39 Wellington Road Auburn South NSW 2144  
  Parish Office: 41 Wellington Road Auburn South NSW 2144 | Ph 9643 0345 | M +61 417 171 737 | ABN:53 697 102 280 

 ٨٦٣ عدد

 

  

 

كانون الأول    ٥ -مار سابا 

 

مُباركََةٌ أنَْتِ في النِّسَاء،     
وَمُباركََةٌ ثََرََةُ بَطْنِكِ!       
ومِنْ أيَْنَ لي هَذَا أَنْ تََْتَِ إِليَّ 

؟   أُمُّ ربِّّ


